
 

 

 

onderwerp verslag inwonersavond opvang Oekraïners Pastorie Angerlo  
datum 17 juni 2024  

Beste meneer, mevrouw, 

 

U heeft kortgeleden een uitnodiging ontvangen voor de informatiebijeenkomst op 17 juni 2024. Tijdens 
deze bijeenkomst vertelden wij over het plan om maximaal 36 Oekraïense vluchtelingen op te vangen in de 
pastorie in Angerlo. Tijdens deze avond was er gelegenheid om vragen te stellen en daar is door u gebruik 
van gemaakt. We geven graag aan u terug wat er tijdens deze avond besproken is en gaan op hoofdlijnen in 
wat de vervolgstappen zijn. U leest in de bijlage bij deze brief de antwoorden op de door u gestelde vragen. 

  

Met elkaar in gesprek 

De avond is bezocht door ongeveer 40 inwoners van Angerlo Tijdens de bijeenkomst heeft wethouder Aad 
van orden een  breder beeld geschetst van de opgaven van de gemeente op het terrein van asiel en migratie. 
Hij heeft verteld over de taakstelling van de gemeente voor de opvang van mensen uit Oekraïne, de 
onduidelijkheid over de duur van de opvang en de noodzakelijke vergunningen. Ook is ingegaan op de wijze 
waarop de gemeente de mensen uit Oekraïne begeleidt. Door de inwoners is de vraag gesteld wat zij kunnen 
doen om de mensen uit Oekraïne deel te laten worden van het dorp. 

 

 

Vervolgtraject 

Op 25 september neemt de gemeenteraad een besluit over het beschikbaar stellen van het 
investeringskrediet voor de koop van de pastorie. Zodra dit besluit is genomen, wordt het proces van 
aankoop, aanbesteding en verbouw gestart. Hiervoor zullen de benodigde vergunningen worden 
aangevraagd. Daarbij zal het gaan om een tijdelijke vergunning. Na de besluitvorming van de gemeenteraad 
informeren wij u verder over het vervolgproces en een voorlopige planning.  

 

 

Tot slot  

Wij willen alle aanwezigen graag bedanken voor hun input. Dit waarderen wij zeer. We kijken terug op een 
geslaagde avond en een constructief gesprek. We houden u op de hoogte van de voortgang van de opvang 
en huisvesting bij de Pastorie in Angerlo.  

 

Heeft u vragen na het lezen van deze brief?Neem dan contact op met Zwanet van Kooten via 
z.vankooten@zevenaar.nl of telefonisch via (0316) 595111. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Zwanet van Kooten 

Beleidsmedewerker Maatschappelijke Ontwikkeling 

 

mailto:z.vankooten@zevenaar.nl
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Veel gestelde vragen mogelijke opvang Oekraïense vluchtelingen 

Voormalige Pastorie, Angerlo 
 
Bewonersavond, maandag 17 juni 2024 

 

 

Nr Vragen opvang en begeleiding Antwoord 

1 Hoe wordt bepaald welke 
Oekraïners op de locatie 
geplaatst worden? 

De Oekraïners die naar Nederland vluchten melden zich aan 
bij de centrale aanmeldhub in Utrecht.  Vanaf daar worden 
ze verdeeld over de regio’s in Nederland. Via het Team 
Opvang Vluchtelingen Oekraïne (TOVO) van de regio 
Gelderland- Midden worden de Oekraïners gekoppeld aan 
gemeenten die voor hen opvangplek hebben.  

2 Oekraïners hebben een 
speciale status gekregen. Tot 
wanneer loopt dit? En wat 
gebeurt er daarna? 

Dat klopt, dit is de richtlijn Tijdelijke Bescherming (RTB). 
Deze is al een paar keer verlengd en loopt nu tot maart 
2025, met een doorlooptijd tot maart 2026. Wat daarna 
gebeurt is niet duidelijk.  

3 Wat doet de gemeente voor de 
Oekraïense vluchtelingen? 

Doel is dat mensen zo snel mogelijk zelfstandig en 
zelfredzaam worden. Wij ondersteunen hen hierin door 
bijvoorbeeld praktische zaken te regelen. Denk hierbij aan 
inschrijven bij de gemeente, kinderen naar school en 
bemiddelen naar werk.  

4 Welke begeleiding biedt de 
gemeente? 

 

De locatiemanagers begeleiden de mensen. Ook met het 
doel om zo snel mogelijk zelfstandig en zelfredzaam te zijn. 

5 Wat voor hulpverlening wordt 
er geboden aan de Oekraïners? 

Als er behoefte is aan psychische hulp is er in Zevenaar een 
psycholoog die zelf Oekraïens is. Hier is  ook al een aantal 
mensen uit Spijk naar doorverwezen. Verder is er waar 
nodig contact met andere instanties.  

6 Welke inspanning wordt er van 
het dorp verwacht? 

We hopen dat het dorp met ons mee wil denken en werken 
aan een fijne plek voor de Oekraïners en gaan hierover 
graag in gesprek.  

7 Er kan ondersteuning worden 
geboden i.c.m. de 
sportverenigingen, 
muziekverenigingen etc. Hoe 
gaat dit in de andere 
opvanglocaties, zoals Spijk?  

Hier besteden wij zeker aandacht aan en hier is zeker de 
gelegenheid voor. In Spijk is er samen met de dorpsraad 
vorig jaar bijvoorbeeld een grote barbecue georganiseerd.  

 

We hebben met de dorpsraad afgesproken dat we, na een 
positief besluit door de gemeenteraad in september, om 
tafel gaan om dit te bespreken.  
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8 Hoe zorgt de gemeente dat de 
Oekraïners en de 
dorpsbewoners met elkaar in 
contact komen?  

Bij andere opvanglocaties is er contact tussen de gemeente 
en het dorpsraad om af te stemmen hoe dit contact te laten 
verlopen. Verder zullen de Oekraïners in contact komen 
met de dorpsbewoners doordat velen van hen werken en 
naar school gaan. De gemeente staat ook zeker open voor 
dorpsinitiatieven om het contact te bevorderen.  

9 In de krant stond dat de 
gemeente € 900.000 
overhoudt aan de opvang van 
Oekraïners. Een deel hiervan is 
bestemd voor 
bewonersinitiatieven. Kan 
Angerlo ook aanspraak op 
maken?  

Als er goede ideeën of initiatieven zijn, is het mogelijk om 
dit financieel te ondersteunen. We gaan hierover graag in 
overleg met de dorpsraad.  

10 Is 36 mensen niet wat veel gelet 
op de omvang van de Pastorie? 

Het definitieve aantal opvangplekken  is bekend nadat de 
bouwtekening is gemaakt en de indeling bekend is. Het 
aantal van 36 personen is het maximale . Mensen delen 
kamers en de centrale voorzieningen zoals keuken, sanitair 
en woonkamer.  

 

Dit is ook zo in de pastorie in Pannerden. De meeste mensen 
werken en de kinderen gaan naar school.  De mensen zijn 
overdag niet (veel) aanwezig.  

12 Waarom komt er nog een 
opvang in Angerlo, terwijl er bij 
de Mietvelder al een is, en niet 
meer in Zevenaar? Dit voelt in 
verhouding scheef. 

We proberen de locaties t zoveel mogelijk te verspreiden 
over de gemeente. Ook zijn we afhankelijk van waar een 
locatie beschikbaar komt en de geschiktheid daarvan. Dat  
is in Angerlo het geval. Als we kijken naar de gehele opgave 
van opvang en asiel hebben we meer groepen om op te 
vangen.  In Zevenaar vangen we bijvoorbeeld veel 
nareizigers op het voormalige Campanile hotel.  

13 Is er een verschil tussen stad en 
dorp voor de integratie van 
Oekraïners?  

Hier is geen onderzoek naar gedaan. Toch denken wij dat 
men  in een dorp eerder wordt opgenomen in 
degemeenschap; mensen kennen elkaar, contact maken is 
makkelijker. In een stad is men  eerder anoniem zijn.  

14 Is het mogelijk dat iedere 
Oekraïner een eigen sanitaire 
voorziening krijgt? 
 

Nee. Dit is niet mogelijk. Er kan niet per kamer een eigen 
voorziening worden geregeld. Sanitair, keuken en 
woonkamer delen de mensen.   

15 Wordt er op toegezien dat er 
netjes wordt omgegaan met de 
voorzieningen en dat er geen 
overlast is?  

Er gelden op de locatie leefregels, alle bewoners 
ondertekenen die. Hier moeten zij zich aan houden, anders 
zijn er consequenties. En de locatiemanagers houden 
hierop toezicht en grijpen in als dat nodig is.  
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16 Is er een telefoonnummer waar 
ik mijn zorgen of klachten kan 
vertellen? 

Ja, er komt een telefoonnummer voor omwonenden waar u 
naar kan bellen. Dit is 0316-595577. Hier kan ook heen 
gebeld worden als u ideeën of initiatieven heeft.  

17 Gaan de kinderen naar school 
in Angerlo? 

De jongere kinderen (groep 1,2,3) gaan gelijk naar het 
reguliere basisonderwijs. De andere groepen gaan eerst 
twee jaar naar de Taalschool in Zevenaar en daarna naar het 
reguliere onderwijs. De kinderen voor het middelbaar 
onderwijs gaan naar de ISK in Arnhem. Op dit moment is er 
een knelpunt wat betreft onderwijs, want vele scholen 
zitten vol. Er wordt gekeken hoe dit opgelost kan worden. 

18 Is er veel verloop van de 
mensen in de opvang? 

De ervaring op de locaties is niet zo. Natuurlijk zijn er wel 
eens mensen die toch ergens anders heen gaan na een 
tijdje, maar dit is een minderheid.  

 

Nr Vragen Vergunningen en 
omgeving 

Antwoord 

1 Welke vergunning gaat er 
worden verstrekt? 

Het gaat om  een (tijdelijke) omgevingsvergunning voor de 
verbouw van het pand en de opvang van Oekraïense 
vluchtelingen. Bij de verbouw wordt rekening gehouden met 
de monumentale status van het pand.  

2 Kan ik  bezwaar maken tegen 
de vergunning? 

Ja, de mogelijkheid om een bezwaarschrift in te dienen 
tegen de verleende vergunning is aanwezig. .  

3 Op de locatie worden speciale 
parkeerplekken ingericht. 
Blijven de bomen hier dan wel 
staan? 

We gaan geen bomen kappen die beschermingswaardig zijn. 
Alleen in hele uitzonderlijke situaties zou dit voorkomen. 
Hier gaan we echter niet van uit. Vooralsnog zal aan de 
buitenruimte niet veel wijzigen, mede omdat het 
autogebruik van Oekraïense vluchtelingen beperkt is.  

4 Staat het gebouw wat 
erachter de pastorie staat los 
van de aankoop? 

Ja, deze staat er los van. Ongeveer 1200 vierkante meter 
wordt eigendom van de gemeente en de rest blijft van de 
kerk.  

5 Wat gebeurt er met het 
gebouw nadat de Oekraïners 
zijn vertrokken? 

Er kan dan een andere invulling aan het gebouw worden 
gegeven zoals woningen voor starters of ouderen met een 
zorgvraag. De verbouwing wordt op zo’n manier uitgevoerd 
dat er wordt geanticipeerd op wat er na de Oekraïners zal 
komen.  

6 Blijft het gebouw in het bezit 
van de gemeente? 

Dit is afhankelijk van de functie dat het gebouw krijgt. Er 
wordt vanuit gegaan dat na de opvangperiode het pand zal 
worden verkocht aan een partij die de gewenste functie hier 
wil realiseren.  
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7 Als de bestemming na de 
Oekraïners wonen met zorg 
wordt, dan zijn de 
voorzieningen hier dus nog 
niet op ingericht? 

Waar we nu al op kunnen anticiperen voor de toekomst 
zullen we doen, maar dit betekent niet dat dit allemaal 
geregeld kan worden. Er zal altijd enige mate van aanpassing 
nodig zijn.  
 

8 De pastorie was vroeger een 
woonbestemming. Waarom 
moet dan nu alles opnieuw 
worden aangevraagd? 

Het heeft nooit alleen een woonbestemming gehad. Het had 
een maatschappelijke bestemming waar ook gewoond 
mocht worden, zoals bij een bedrijfswoning. Daar mag ook 
alleen gewoond worden als het bedrijf in gebruik is.  

9 Blijft de buitenkant van het 
pand geheel in tact? 

De buitenkant van het gebouw blijft geheel in tact. Er zal niet 
worden bijgebouwd en de aanpassingen zijn geheel 
inpandig.  

10 Hoeveel zekerheid kan de 
gemeente geven dat de 
pastorie geen 
asielzoekerscentrum wordt? 

Honderd procent zekerheid kunnen wij  nooit geven. Onze 
intentie is om geen andere groep hier op te vangen dan 
Oekraïners. De opvang van Oekraïners op deze locatie is dan 
ook tijdelijk. Zolang de rijksoverheid niet ingrijpt, kunnen wij 
deze twee dingen garanderen. 

11 Waarom is er gekozen voor de 
pastorie en niet voor 
bijvoorbeeld de Wielbergen? 

Deze locatie is niet te huur voor de gemeente. Er zit een 
huurovereenkomst op met een zorginstelling. Dit was 
inderdaad een logische keuze geweest, maar helaas is dit 
niet mogelijk.  

12  Waarom worden er in dit 
gebouw geen starters 
gehuisvest? 

Het gebouw wordt specifiek aangekocht met als doel om 
daar tijdelijk Oekraïense vluchtelingen op te vangen. Dit 
gebeurt met een tijdelijke vergunning. Voor de verbouwing 
kan de gemeente een transitievergoeding krijgen vanuit het 
rijk. Dit is niet zo wanneer het gebouw ingezet wordt voor 
huisvesting van starters.  
Verder onderzoekt de gemeente nu welke vormen van 
deelwonen of woningsplitsing  mogelijk zijn in de toekomst. 
Dan zouden er bijvoorbeeld meerdere starters in één woning 
kunnen wonen en de algemene ruimtes delen.  

13 Worden wij op de hoogte 
gehouden van het proces? 

Nadat de raad een besluit heeft genomen (25 september) 
zullen wij u informeren over de vervolgstappen.  
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